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Obec Gemerská Poloma 

21/OcZ/2021/4/riadne/rokovania a uznášania schopné/verejné  
 

Z á p i s n i c a 
napísaná v priebehu dvadsiateho prvého riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
v Gemerskej Polome, ktoré sa koná dňa 08. júna 2021 so začiatkom o 15,00 hodine  

v sále obecného úradu v Gemerskej Polome (Námestie SNP, 211). 
 
 

Prítomní:  Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce                  
Poslanci: PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Juraj Dovala, 

Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ján Sáreník, Ivan Sústrik, 
Ľubica Šmelková 

Neprítomní (m. č.): Bc. Jana Ferenčíková,  
Ďalší prítomní: Ing. Miloslav Brezňan, hlavný kontrolór obce 
   Dana Červenáková, zamestnanec obce 
                   Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce 
Verejnosť:  prítomná  
                                  
Starostka obce vedie dvadsiate prvé (21.) riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
P o z n á m k a: Prítomní sú upovedomení, že z dôvodu ochrany zdravia pre ochorenie COVID 
– 19 je povinné počas konania zasadnutia mať ochranné rúška a z dôvodu sťaženia 
zrozumiteľnosti diskutujúcich je potrebné, aby diskutujúci sa riadili rokovacím poriadkom a pri 
vystúpení pristúpili k mikrofónu, nakoľko nezrozumiteľné príspevky nebudú v zápise  
zaznamenané. 
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce po privítaní  prítomným oznamuje, že obecné 
zastupiteľstvo je zvolané v zmysle § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších zmien a doplnení. Konštatuje, že zasadnutie bolo zvolané v zákone 
stanovenej lehote a poslanci boli na toto  zasadnutie včas pozvaní formou pozvánok. V zmysle  
§ 12 ods. 4 a § 30f zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnení oznámenie o zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo zverejnené na internetovej 
stránke obce a informačnej tabuli obce.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce vedie dvadsiate prvé  riadne zasadnutie obecného 
zastupiteľstva a vyhlasuje rokovanie za otvorené. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce konštatuje, že počet prítomných poslancov je 6 
(šesť) z celkového počtu 9 (deväť) poslancov, čo je nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, 
obecné zastupiteľstvo v zmysle § 12 ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších zmien a doplnení je uznášania schopné.  
 
Starostka obce oboznamuje prítomných s programom zverejneného zasadnutia. 
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Program 
  1. Otvorenie zasadnutia 
  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
  3. Informácia o výsledku doplňujúcich komunálnych volieb a zložení sľubu novozvolených  
      poslancov 
  4. Voľba členov komisií pri obecnom zastupiteľstve 
  5. Prerokovanie požiadaviek občanov obce 
  6. Správa o činností komisií pri obecnom zastupiteľstve 
  7. Správa nezávislého audítora k účtovným závierkam za rok 2019 
  8. Schválenie záverečného účtu obce Gemerská Poloma za rok 2020 a návrhu čerpania  
      rezervného fondu 
  9. Schválenie rozpočtu obce na rok 2021 s výhľadom na roky 2022, 2023 
10. Prerokovanie podnetu bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva a upozornenia Okresnej  
      prokuratúry Rožňava 
11. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
12. Schválenie zmeny zmluvných podmienok Zmluvy o úvere č. 447/2014/UZ 
13. Schválenie návrhu Dodatku č. 2/2021 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2019  
      o sociálnych službách, o spôsobe a výške úhrad za poskytované sociálne služby na území  
      obce Gemerská Poloma 
14. Schválenie Správy o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2020 
15. Schválenie Požiarneho poriadku obce 
16. Rôzne 
17. Interpelácie poslancov 
18. Návrh na uznesenie 
19. Záver zasadnutia 
 

U z n e s e n i e  č. 474/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 08. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
Schválenie zverejneného programu 21. zasadnutia OcZ v Gemerskej Polome 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  

 
schvaľuje 
 
zverejnený program 21.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome. 
 
Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,    

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  3 poslanci  
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Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Ján Sáreník. 
Starostka  obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
Diskusia k bodu/návrhy poslancov a starostky obce vo veci zmeny, či doplnenia  v programe 
rokovania: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce navrhuje do návrhovej komisie, ktorá spracuje návrh 
uznesení: 
Návrhová komisia: PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Ľubica Šmelková.  
 
Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,    

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  3 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Ján Sáreník. 
Starostka obce konštatuje, že návrhová komisia bola schválená. 
 
 
K bodu 2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Zapisovateľka: Dana Červenáková 
Overovatelia zápisnice: Stanislav Kučerák, Ivan Sústrik. 
 
 
K bodu 3. Informácia o výsledku doplňujúcich komunálnych volieb a zložení sľubu 
novozvolených poslancov 
Prílohu zápisnice tvorí materiál: Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 3.  
Názov materiálu:  Informácia o výsledku doplňujúcich volieb a zložení sľubu novozvolených 

poslancov  
Materiál obsahuje: 1. Návrh na uznesenie, 2. Dôvodovú správu  
Materiál k bodu rokovania: Výsledky hlasovania vo voľbách do orgánov samosprávy obcí 
konaných dňa 15. 05. 2021 v Gemerskej polome 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce 
V zmysle Rozhodnutia predsedu Národnej rady SR číslo 297/2020 zo dňa 29.10.2020 sa dňa 
15. mája 2021 uskutočnili doplňujúce voľby do orgánov samosprávy v našej obci. Výsledky 
hlasovania - kandidáti, ktorí boli zvolení za poslancov obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome: Ivan Sústrik, kandidát bez politickej príslušnosti s počtom hlasov 212, Ľubica 
Šmelková, kandidátka bez politickej príslušnosti s počtom hlasov 135, Ján Sáreník, kandidát 
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bez politickej príslušnosti s počtom hlasov 125, Vladimíra Číková, JUDr. Ing., Hlas – sociálna 
demokracia s počtom hlasov 116. Náhradníci – kandidáti, ktorí neboli zvolení za poslancov 
obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome: Marek Chochol s počtom hlasov 104, Dávid 
Szöllös, - 99 hlasov, Juraj Hatvaník – 82, Milan Chochol – 73, Ondrej Očkaik – 62, Matúš 
Hatvaník – 62, Michal Sklenár Šestina – 50, Magdaléna Lukáčová, Mgr. – 29. Novozvolení 
poslanci obecného zastupiteľstva  JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Ján Sáreník, Ivan Sústrik a 
Ľubica Šmelková zložili zákonom predpísaný sľub starostke obce Mgr. Lillian Bronďošovej 
dňa 25. mája 2021. Zvoleným kandidátom srdečne blahoželám k ich ustanoveniu do funkcie 
poslancov obecného zastupiteľstva, prajem im hlavne veľa zdravie a veľa dobrých nápadov 
a dúfam, že spoločne takto budeme ťahať našu obec k lepším časom. 
 

U z n e s e n i e  č. 475/2021 
 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 08. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 3. Informácia o výsledku doplňujúcich komunálnych volieb a zložení sľubu 
novozvolených poslancov 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
výsledky volieb do orgánov samosprávy obce Gemerská Poloma 2021.  
 
II. 
k o n š t a t u j e, že 
novozvolení poslanci obecného zastupiteľstva JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Ján Sáreník, Ivan 
Sústrik a Ľubica Šmelková zložili zákonom predpísaný sľub starostke obce Mgr. Lillian 
Bronďošovej dňa 25. mája 2021. 
 
Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,    

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  3 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Ján Sáreník. 
Starostka  obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 4. Voľba členov komisií pri obecnom zastupiteľstve 
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Prílohu zápisnice tvorí materiál: Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma  na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 08.06.2021 k bodu 
rokovania č. 4  
Názov materiálu: Voľba členov komisií pri obecnom zastupiteľstve 
Materiál obsahuje: 1. Návrh na uznesenie, 2. Dôvodovú správu  
Materiál k bodu rokovania: Výsledky hlasovania vo voľbách do orgánov samosprávy obcí 
konaných dňa 15. 05. 2021 v Gemerskej polome 
Príloha iná:  
1. Predmet podania: Vzdanie sa členstva v komisii vzdelávania, kultúry a športu – Mgr. Alena 
Grešková, 9. mája 518, 049 22 Gemerská Poloma 
Zo dňa: 31. 08. 2020 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: 31. 08. 2020. č. s.: 705/2020; komu: 
Obecné zastupiteľstvo Gemerská Poloma; podpísaný/á: Mgr. Alena Grešková.  
Vec: Vzdanie sa členstva v komisii.  
Príloha: bez.  
2. Predmet podania: Vzdanie sa členstva v komisii stavebnej a životného prostredia – Erika 
Olexová, Partizánska 391, 049 22 Gemerská Poloma 
Zo dňa: 23. 11. 2020 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: 24. 11. 2020. č. s.: 943/2020; komu: 
Obec Gemerská Poloma, Námestie SNP 211, 049 22 Gemerská Poloma; podpísaný/á: Erika 
Olexová, v. r. 
Vec: vystúpenie z komisie stavebnej a životného prostredia.  
Príloha: e-mail správa/olexováerika@pobox.sk.  
3. Predmet podania: Vzdanie sa členstva v komisii na vybavovanie žiadostí a sťažností ako 
člena – Juraja Dovalu, P. K. Hostinského 661, 049 22 Gemerská Poloma 
Zo dňa: 08. 06. 2021 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: 02. 06. 2021. č. s.: 464/2020; komu: 
Obecné zastupiteľstvo Gemerská Poloma; podpísaný/á: Juraj Dovala. 
Vec: Vzdanie sa členstva v komisii. 
Príloha: bez.  
4. Predmet podania: Vzdanie sa členstva v komisii sociálnej a bytovej – Bc. Jana Ferenčíková, 
Letná 649, 049 22 Gemerská Poloma 
Zo dňa: 02. 06. 2021 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: 02. 06. 2021. č. s.: 465/2021; komu: 
Obecné zastupiteľstvo Gemerská Poloma; podpísaný/á: Bc. Jana Ferenčíková  
Vec: vzdanie sa členstva v komisii. 
Príloha: bez.  
5. Predmet podania: Vstup za člena komisie v komisii stavebnej a životného prostredia – Erika 
Olexová, Partizánska 391, 049 22 Gemerská Poloma 
Zo dňa: 08. 06. 2021 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: bez. č. s.: bez; komu: bez; podpísaný/á: 
bez. 
Vec: vstúpenie za člena do komisie stavebnej a životného prostredia.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ústne informuje o spätnom vzatí podanej žiadosti 
Eriky Olexovej o vystúpenie z predmetnej komisie. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – na pracovnom stretnutí so všetkými poslancami 
dohodli doplňujúcich členov všetkých komisií. Číta, ktorých členov doplnili jednotlivých 
komisií: 1. Členov finančnej komisie: a. Poslanci: JUDr. Ing. Vladimíra Číková, 2. Členov 
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Komisie vzdelávania, kultúry a športu: a. Poslanci: Ján Sáreník, Ľubica Šmelková, b. Odborníci 
z radov obyvateľstva obce a iných osôb: Bc. Eva Žúdelová, 3. Členov Komisie stavebnej a 
životného prostredia: a. Poslanci: Ivan Sústrik, b. Odborníci z radov obyvateľstva obce a iných 
osôb: Erika Olexová, 4. Členov Sociálnej a bytovej komisie: a. Poslanci: JUDr. Ing Vladimíra 
Číková, Ľubica Šmelková, 5. Členovia Komisie na vybavovanie žiadostí a sťažností: a. 
Poslanci: Ján Sáreník, 6. Členovia Komisie podľa čl. 7 ods. 5 ústavného zákona č. 357/2004 Z. 
z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 
predpisov a. Členovia komisie: JUDr. Ing. Vladimíra Číková. Súčasne OcZ vezme na vedomie 
informáciu písomnom vzdaní sa členstva v jednotlivých komisiách, a to: 1. v komisii 
vzdelávania, kultúry a športu pri obecnom zastupiteľstve Gemerská Poloma Mgr. Alenou 
Greškovou dňom 31.08.2020, 2. v komisii stavebnej a životného prostredia pri obecnom 
zastupiteľstve Gemerská Poloma Erikou Olexovou dňom 23.11.2020, 3. v komisii na 
vybavovanie žiadostí a sťažností pri obecnom zastupiteľstve Gemerská Poloma Jurajom 
Dovalom dňom 02.06.2021, naďalej zostáva jej predsedom, 4. v komisii sociálnej a bytovej pri 
obecnom zastupiteľstve Gemerská Poloma Bc. Jankou Ferenčíkovou dňom 02.06.2021. 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
  

U z n e s e n i e  č. 476/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 08. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 4. Voľba členov komisií pri obecnom zastupiteľstve 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
 
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
Informáciu starostky obce o písomnom vzdaní sa členstva:  
1. v komisii vzdelávania, kultúry a športu pri obecnom zastupiteľstve Gemerská Poloma Mgr. 
Alenou Greškovou dňom 31.08.2020,  

2. v komisii stavebnej a životného prostredia pri obecnom zastupiteľstve Gemerská Poloma 
Erikou Olexovou dňom 23.11.2020,  

3. v komisii na vybavovanie žiadostí a sťažností pri obecnom zastupiteľstve Gemerská Poloma 
Jurajom Dovalom dňom 02.06.2021, naďalej zostáva jej predsedom,  

4. v komisii sociálnej a bytovej pri obecnom zastupiteľstve Gemerská Poloma Bc. Jankou 
Ferenčíkovou dňom 02.06.2021;  
 
II. 
v o l í 
doplňujúcich členov komisií a odborníkov z radov obyvateľstva obce 
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 1. Členov finančnej komisie:  

a. Poslanci: JUDr. Ing. Vladimíra Číková  
2. Členov Komisie vzdelávania, kultúry a športu:  

a. Poslanci: Ján Sáreník, Ľubica Šmelková  

b. Odborníci z radov obyvateľstva obce a iných osôb: Bc. Eva Žúdelová  
3. Členov Komisie stavebnej a životného prostredia:  

a. Poslanci: Ivan Sústrik  

b. Odborníci z radov obyvateľstva obce a iných osôb: Erika Olexová  
4. Členov Sociálnej a bytovej komisie:  

a. Poslanci: JUDr. Ing Vladimíra Číková, Ľubica Šmelková  
5. Členovia Komisie na vybavovanie žiadostí a sťažností:  

a. Poslanci: Ján Sáreník  
6. Členovia Komisie podľa čl. 7 ods. 5 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného   
    záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov  

a. Členovia komisie: JUDr. Ing. Vladimíra Číková  
 
Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,    

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  3 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Ján Sáreník. 
Starostka  obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 5. Prerokovanie požiadaviek občanov obce 
Prílohu zápisnice tvorí materiál: formulár: Záujemca o vystúpenie v bode „Diskusia – občania“ 
v počte 6 - 1. ..../1.1 náplň práce zamestnancov, 1.2 k podnetu bývalých poslankýň, 1.3 
komentáre k odchodu 7 poslancov v tlači, 2. ..../5. bod programu, 3. ..../8. bod programu, 4. 
..../10. bod programu, 5. Miroslav Michalka/podnet bývalých, 6. ..../6.1 protipovodňové 
opatrenia obce, 6.2 nefunkčné radary na ceste I. triedy – križovatka nám SNP, Kasíno, 6.3 
Rómske deti pred obchodom na Námestí SNP žiadajú vodičov, aby im dávali financie – 
ohrozujú svoju bezpečnosť.  
Príloha iná: bez 
 
K bodu 5.1.1 náplň práce zamestnancov/.... 
Verejnosť, .... – „Vážená pani starostka, 21.5.2020 sme boli, bývalé poslankyne, na obecnom 
úrade na pracovnom stretnutí, kde sme okrem iného žiadali pracovné náplne zamestnancov 
obce bez akýchkoľvek osobných údajov. Nakoľko si nám ich v ten deň nebola ochotná 
predložiť, pani... podala žiadosť o sprístupnenie týchto informácií. Odpoveď od  obecného 
úradu bolo rozhodnutie, že podľa   § 18, ods. 2 s použitím § 9 zákona č. 211/2000 Z. z. o 
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slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov sa žiadosti 
nevyhovuje. V rozhodnutí sa okrem iného píše, citujem: „Zamestnanci obce nespadajú do 
okruhu subjektov (okrem vedúcich zamestnancov vykonávajúcich práce vo verejnom záujme), 
na ktorých sa vzťahuje informačná povinnosť povinnej osoby. Obec nedisponuje relevantným 
právnym základom na zverejnenie požadovaných údajov týkajúcich sa zamestnancov obce, 
v tomto konkrétnom prípade.“ Tieto údaje v rozsahu, akom sme ich žiadali, boli zverejnené 
v Polomských novinách v apríli 2021. Pýtam sa Ťa pani starostka, aká zmena nastala za 11 
mesiacov? Menila sa snáď legislatíva alebo pohľad a myslenie obecného úradu?“ 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – čo je zverejňované v obecných novinách, je na 
základe súhlasu dotyčnej osoby. 
Verejnosť, .... – odpoveďou bolo, že na základe  zákona o slobodnom prístupe k informáciám, 
čiže my ako poslankyne obecného úradu sme nemali právo, čo si myslím, že má na to právo 
každý občan, ktorý príde na obecný úrad a zároveň o 11 (jedenásť) mesiacov ste to zverejnili 
pre všetkých občanov. Aký bol rozdiel poskytnúť to nám 4 (štyrom), alebo poskytnúť to 2000 
(dvetisíc) občanom obce. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v obecných novinách sa zverejňuje to, keď súhlasí 
dotyčná osoba... 
Verejnosť, .... – vtedy nesúhlasila dotyčná osoba? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno. 
Verejnosť, ....– toto nemyslíš vážne? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – odpoveď je v tom a je tam aj rozhodnutie napísané. 
Verejnosť, ....– a vtedy spadali do okruhu objektu subjektov, keď sa dávali do novín? 
Dana Červenáková, zamestnanec obce - keďže robím noviny: je tam zverejnené len to, čo je 
na webe a možno len so zmenou telefónnych kontaktov. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – už to bolo tam zverejnené predtým. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – to, tam bolo stále. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – na internetovom sídle našej obce sú zverejnení aj 
s tým zhruba čo majú náplň práce, takže, keď je to tam zverejnené... 
Verejnosť, ....– určite je rozdiel to, čo je v novinách a to, čo bolo pred jedenástimi (11) mesiacmi na 
webe stránky. 
 
K bodu 5.1.2 k podnetu bývalých poslankýň/... 
Verejnosť, ....– „Vážení poslanci. Dnes budete v bode 10 prejednávať – Prerokovanie podnetu 
bývalých poslankýň obecného zastupiteľstva a upozornenie Okresnej prokuratúry Rožňava. 
Predpokladám, že dôvodová správa k uzneseniu týkajúceho sa tohto bodu je v rozmedzí 
niekoľkých strán, písaná rétorikou, kde každý určite pochopí autora. V skratke vám opíšem 
aspoň dva body, ktoré vám viem čo najjednoduchšie vysvetliť. Podali sme šesť (6), ale to by 
bolo strašne dlho, keby som vám tu všetky vysvetľovala. Myslím, že určite ste k nim mali 
prístup. V bode týkajúceho sa hlavného kontrolóra sme žiadali preskúmanie zákonitosti 
postupu obce pri vedení zasadnutí obecného zastupiteľstva, konkrétne v súvislosti 
s povinnosťou hlavného kontrolóra predkladať správy o vykonanej kontrole na každom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva. Vyjadrením obce, zaslanému Okresnej prokuratúre okrem 
iného bolo: „Obec však nemá vedomosť o tom, že by hlavnému kontrolórovi bola obecným 
zastupiteľstvom uložená úloha informovať na každom obecnom zastupiteľstve o plnení uznesení 
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z predchádzajúcich zasadnutí. Hlavný kontrolór túto úlohu plní priebežne, v závislosti od 
jednotlivých uznesení.“ Dovoľte, aby som jednoznačne tvrdila, že obec poskytla Okresnej 
prokuratúre nepravdivé informácie, nakoľko: uznesením 180/2019 zo dňa 27.6.2019 ukladá 
obecné zastupiteľstvo hlavnému kontrolórovi obce - Vykonávať kontrolu plnenia uznesení 
obecného zastupiteľstva, - Predložiť na každom zasadnutí obecného zastupiteľstva čiastkovú 
správu z kontrolnej činnosti. Uznesením 253/2019 zo dňa 28.10.2019 obecného zastupiteľstva 
schvaľuje: - Uloženie povinností hlavnému kontrolórovi obce a žiada hlavného kontrolóra – 
predkladať písomné správy na každom zasadnutí obecného zastupiteľstva o plnení uznesení 
obecného zastupiteľstva nielen z predchádzajúceho zastupiteľstva, ale aj tých uznesení, ktoré 
neboli splnené z predošlých zasadnutí a doručiť ich poslancom 7 dní pred každým zasadnutím 
obecného zastupiteľstva. Uznesenie 298/2019 zo dňa 4.12.2019 obecného zastupiteľstva žiada 
- hlavného kontrolóra o dodržiavanie a plnenie povinnosti vyplývajúcej mu z uznesenia č. 
253/2019. Takže, o tomto bode si urobte prosím mienku sami. Ďalší bod sa týka predaja 
nehnuteľností  vo vlastníctve obce. Uznesením 173/2019 zo dňa 27.6.2019 sa schválil zámer 
predaja a uznesením 219/2019 zo dňa 29.7.2019 sa schválil predaj nehnuteľnosti do výlučného 
vlastníctva subjektu ...., kde bola následne na tieto identifikačné údaje uzavretá Kúpna zmluva 
č.08/2019. Dodatkom č.1 a č.2 pani starostka svojvoľne, bez vedomia a súhlasu obecného 
zastupiteľstva zmenila kupujúceho z právnickej osoby firmy .... na fyzickú, teda na pána ..... 
Chcem podotknúť, že pán ..., ako majiteľ daného subjektu sa na obecnom zastupiteľstve, kedy 
sa prejednával zámer predaja obecného majetku, prezentoval podnikateľským zámerom firmy. 
Teda tento odpredaj sme schválili pre firmu ... a nie pre súkromnú osobu ..., ktorá nemá 
v živnostenskom registri žiadne údaje. Ako som si osobne zistila na katastrálnom úrade, ku 
každej zmene týkajúcej sa nakladania s obecným majetkom, je potrebné uznesenie obecného 
zastupiteľstva. V tomto prípade to dodržané nebolo a obec predala obecný majetok súkromnej 
osobe bez súhlasu obecného zastupiteľstva. Vyjadrením obce pre Okresnú prokuratúru Rožňava 
bolo: „...v čase schvaľovania tohto majetkového prevodu ani jedna zo zmluvných strán, vrátane 
orgánov obce, nemala dostatočnú znalosť o ustanoveniach § 7 písm. c), § 24 ods. 1 písm. a) 
bod 1. a najmä § 42 ods. 2 písm. a) zákona č. 162/1995 Z. z. o katastri nehnuteľností a o zápise 
vlastníckych a iných práv k nehnuteľnostiam.“ Všetky tieto paragrafy som si  vyhľadala  a 
hovoria v podstate o tom, aké identifikačné údaje sa musia uvádzať pri zápise do katastra, pre 
fyzické osoby a aké pre právnické osoby. Toľko k tomu bodu. Sú tam ďalšie štyri  (4) body, ale 
z časových dôvodov by to bolo na dlhšie.“  
 
K bodu 5.1.3 komentáre k odchodu 7 poslancov v tlači/... 
Verejnosť, ....– „Pani starostka, v Polomských novinách apríl 2021 je strana venovaná  
Pripravovaným realizáciám projektov a investícií v roku 2021. Pýtam sa, ako do konceptu 
obsahu tejto témy zapadá druhá polovica článku Výstavba zberného dvora, ktorá sa týka 
vzdaniu sa mandátu poslancov. Dokedy sa pani starostka chceš, podpisovať pod takéto 
vyjadrenia. Bolo to už niekoľkokrát a pol roka od nášho odchodu si myslím, že by aj stačilo. 
Ďakujem za pozornosť.“ 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – k tomuto poslednému bodu a predposlednému 
bodu môžem dať písomné vyjadrenie.  

K bodu 5.2/požiadavka, vyčistenie/... 
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Verejnosť, ....– „Ja sa k tomu nášmu podnetu vyjadrím v bode 10, ale teraz by som mala 
požiadavku, aby bola vyčistená rúra, ktorá ide - vyteká od domu smútku a vyteká smerom od 
družstva – v sobotu bola búrka, všetko sa tam upchalo z dôvodu toho, že pokosená tráva, ktorá 
bola, vôbec nebola pokosená, bola zhnitá a všetko to zmylo do toho kanála, ktorý ide pod 
cestu.“ (Poznámka: prostredníctvom fotografií vysvetľuje vzniknutú situáciu.) „Tu je ďalší 
kanál pri ceste, všetka voda tiekla dole popod cestu, takto je zničená cesta, žiadam, aby  bola 
cesta vyčistená. Tu je transformátor a tu je takisto všetka nepokosená tráva. Tu je brána k domu 
smútku a tu je veľký odval, ktorý by bolo treba zabetónovať, dať nejako kocky. Tu je tráva 
pokosená, tá ktorá tam je mesiac, alebo dva (2) týždne. Tu je ďalšia kopa z cintorína, bola 
nepokosená, ktorá je tam a až keď zhnila, tak sa to odviezlo. Tu je cesta, kade tiekla voda, 
žiadam, aby bolo pokosené až tam, kde bývame my až smerom ďalej, pretože pokosili pol metra 
a všetko od tých lipiek tam dole pokosené nie je, môj manžel by to išiel pokosiť, ale sú tam 
konáre ktoré, keď sa čistil ten jarok popod, tak samozrejme ... to všetko tam dával a všetko aj 
s konármi a všetko to tam stojí. Môj muž si tam nepôjde pokaziť kosu a samozrejme obec 
pokosí pol metra a ostatok do toho jarčeka, vôbec není pokosené, preto žiadam, aby sa vyčistila 
tá cesta, aj ten upchatý kanál, lebo všetko tieklo popod. Tu sú fotky, v sobotu  keď bola búrka. 
Ešte včera, keď som išla z cintorína, teraz som nebola doma, lebo idem rovno z práce - či ste to 
dali do poriadku, alebo nie a práve si myslím, keď sa pokosí po cintoríne, aj včera tam bola za 
našim domom, je tam uschnuté, tam to zrejme zhnije, nikto to neodprace a takto to vyzerá. Ja 
neviem ako to robia VPP, keď  sa pokosí, tak si myslí, že to treba aj pohrabať. A potom takto 
to dopadne, že je to tam upchaté a len si narobíte ďalšie starosti, ako v sobotu, keď je málo ľudí 
na VPP. To je moja požiadavka.“  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – priepust pod cestou, ktorá je odbočkou, teda bývalá 
Dobšinská cesta, sme už riešili s p. ..., pretože je tam vo veľkej rúre strčená menšia, preto nie 
je priepustná a sľúbil, že to stihne, ale nestihol. 
Verejnosť, .... – ale nie tá rúra, čo je popod stráni? ...? Nie tá? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie tá. Tá pri rohu cintorína, kde je východ 
z parkoviska a tá rúra je dvojitá - je veľká a v nej je strčená malá. Pán ... sľúbil, že to príde buď 
vytlačiť, alebo vyčistiť, alebo niečo posadiť a nové a väčšie. Táto voda, čo teraz prišla, každému 
urobila galibu. 
Verejnosť, .... – ale nebola by urobila, pretože boli búrky, ale z dôvodu toho, že nebolo 
pohrabané, tak tu všetku trávu zmietlo, všetko to išlo do toho kanála.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – viete ako to je, že kosia aj poslanci, malé obecné 
služby hrabú tak, ako hrabú, takže ja... 
Verejnosť, .... – tak ich treba naučiť tak, aby hrabali normálne a nie... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ešte stále nie je celá obec pokosená, ešte teraz 
doťahujeme - do konca mája mala byť obec prvýkrát pokosená celá, ešte stále doťahujeme, 
takže p. .... vie. 
Verejnosť, .... – len a by ste mali vedomosť. Aj ja, keď som bola poslankyňa, tak sme aj lipky 
obstrihávali s Tompošom, aj sme tam pohrabali, čo bolo zle pohrabané, čo bolo  pokosené, teraz 
už vôbec není tam pod cestou, kde ja bývam. Aj ja som hrabala v cintoríne, kde sú tie tuje, 
všetku trávu som vyskubala ja, ten jarok som vyčistila, jedným časom mi pomáhala pani ... – 
som aj ja robila ako poslankyňa, nielen terajší poslanci.  
Ivan Sústrik, poslanec – k tomu nebude nejaká diskusia, alebo niečo? Čo oni prednášajú? 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – môžeš reagovať. 
Ivan Sústrik, poslanec – len sa pýtam. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – alebo chceš k jednotlivým bodom hovoriť? 
Ivan Sústrik, poslanec – alebo postupne. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – chceš sa vyjadriť k tomu, čo bolo teraz? 
Ivan Sústrik, poslanec – aj ostatní, či nemajú nejaké otázky, alebo niečo k tomu, čo bolo 
prednesené. Len sa pýtam, či diskusia je potom, alebo hneď, alebo vôbec.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – určite, keď máš niečo k tomu povedať, tak 
stopercentne môžeš.  
 
K bodu 5.4/10. bod programu/... 
Verejnosť, .... – „V prvom rade sa chcem  spýtať, z akého dôvodu sa prerokováva náš podnet, 
ktorý sme písali na okresnú prokuratúru. Tento podnet sme  nepísali na obecný úrad. Odpoveď 
na náš podnet sme dostali z okresnej prokuratúry my. Tento podnet bol vo všetkých bodoch  
okresnou prokuratúrou odložený z dôvodu, že prokurátor nie je oprávnený posudzovať 
vzájomné fungovanie medzi základnými orgánmi obce, ktorými sú obecné zastupiteľstvo a 
starosta obce a nie je oprávnený posudzovať a vyhodnocovať plnenia jednotlivých uznesení. Je 
to plne v kompetencii hlavného kontrolóra. Takže v žiadnej tejto odpovedi nám neprišlo, že 
tieto naše podnety sú nezmyselné. Čo sa týka prvého - zverejňovanie predpisov a dokumentov 
obce: Uznesením č. 420/2020 zo dňa 10. 08. 2020 sme žiadali, aby boli na webovej stránke 
obce boli zverejnené  vnútorné predpisy obce a lehota tohto uznesenia bola 60 dní. V čase, keď 
sme podávali podnet t. j. 27. 11. 2020, tieto predpisy neboli zverejnené na webovej stránke 
obce. Myslím si, že  2 mesiace bola dostatočná doba, aby tieto predpisy boli zverejnené a 
nevyhovárať  sa na to, že  došlo k zlyhávaniu  internetu a že včasné splnenie tohto uznesenia 
skomplikovali hlavne  dôsledky pandémie. To je v odpovediach prokurátora. Čo sa týka  
zmluvy   ..., o ktorom rozprávala aj pani ..., prokurátorka poukázala na to, že v prípade 
nesplnenia záväzkov jednou zo strán  je potrebné postupovať podľa Občianskeho zákonníka. 
Nám išlo hlavne o to, že obec neurobila žiadne  kroky k tomu, aby  pán ...  zaplatil za túto 
nehnuteľnosť, ktorú kúpil od obce. Takmer  rok  pán ...  neplatil ani  nájom za  túto nehnuteľnosť 
a ani nezaplatil kúpnu cenu za túto nehnuteľnosť. Zaplatil ju až zrejme potom, ako sme my 
podali tento podnet. Ostatné povedala pani .... Ďalej čo sa týka  podnetu ohľadom uzavretia 
zmluvy s advokátkou kanceláriou ...   z odpovede prokuratúry vyplýva, že  obec vo svojom 
vyjadrení poukázala na to, že uznesenie  č. 252/2019 zo dňa 28. 10. 2019 neposkytovalo  
starostke obce jasne definovanú vôľu obecného zastupiteľstva vo vzťahu k podstatným 
náležitostiach zmluvy o právnom zastupovaní. Podľa môjho názoru uznesenie   bolo   jasne 
definované pokiaľ   žiadalo starostku obce uzatvoriť zmluvy o poskytovaní právnych služieb 
na zastupovanie  v konaní pre Krajský súd Bratislava vo veci  sp. zn. 1S 137/2019 a pred 
Okresným súdom Malacky vo veci 29CbVo  1/2019. Neviem čo je na tom nezrozumiteľné. 
Obecné zastupiteľstvo predsa nežiadalo uzatvoriť dodatok k zmluve z roku  2017, ale uzatvoriť 
zmluvu o poskytovaní právnych služieb. Myslím, že toto uznesenie malo byť dosť jasne 
definované, no ale ako prokuratúra uviedla nemajú na to oprávnenosť. Ďalej, čo sa týka, zmluvy 
o vecnom bremene, na ktorú sme poukazovali v našom podnete bolo preto, že  až po viac ako 
troch (3) rokoch došlo k splneniu uznesenia obecného zastupiteľstva č. 194/2017 z 26. 09. 2017 
a naviac táto  zmluva bola podpísaná 11. 11. 2020, mesiac po tom ako jeden z účastníkov tejto 
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zmluvy zomrel. Aj z tohto dôvodu zo strany prokuratúry nebolo možné  preskúmať toto 
uznesenie, nakoľko prešla lehota  troch (3) rokov od  prijatia tohto uznesenia. Takže nemohli 
to skontrolovať.  Čo vlastne robil hlavný kontrolór za tie tri (3) roky, keď  nebol schopný 
skontrolovať, či toto uznesenie je splnené, alebo nie. Obec vo svojom vyjadrení k tomuto 
podnetu uviedla, že  predmetná zmluva  bola s jednotlivými účastníkmi uzatvorená postupne a 
že dôvodom postupného podpisovania zmluvy boli životné okolnosti jednotlivých účastníkov 
zmluvy – prebiehajúce dedičské konanie, nové vedenie Poľnohospodárskeho družstva 
Gemerská Poloma. Taktiež obec poukázala nato, že dátum na zmluve  je ako nepovinná 
náležitosť zmluvy.  Tu chcem poukázať na Nariadenie vlády č. 498/2011 Zb., kde sa v § 2   ods. 
2  uvádza čo vlastne musí  obsahovať zmluva, ktorá sa povinne  zverejňuje to znamená, že 
zmluva musí mať dátum, kedy bola zmluva uzavretá, prípadne dátum udelenia súhlasu s 
uzavretím zmluvy.  Takže dátum uzavretia zmluvy je povinný.  Neviem aké dedičské konania 
prebiehali, podľa môjho názoru žiadne a ani  nové vedenie poľnohospodárskeho družstva  
nemohlo byť prekážkou toho, aby toto uznesenie bolo splnené. Zrejme ak zomrel pán Račko 
potom ste sa spamätali.  Nevidím ani dôvod prečo táto zmluva  nemohla byť podpísaná skôr. V 
ďalej časti podnetu, kde sme poukazovali na nezákonný postup je kúpna zmluva  KZ – 
07/1019 zo dňa 19. 06. 2019 podpísaná  starostkou obce. Uznesením obecného zastupiteľstva 
č. 204/2019 zo dňa 29. 07. 2019  bolo schválené odkúpenie nehnuteľnosti do majetku obce od  
.... Namietali sme, že zmluva bola uzatvorená skôr 19. 06. 2019  a obecné zastupiteľstvo  kúpu 
schvaľovalo až 29. 07. 2019. Z odpovedi okresnej prokuratúry  totiž vyplýva, že  obec vo 
svojom vyjadrení k tomuto podnetu uviedla, že predmetná zmluva  bola uzavretá dňa 19. 09. 
2019.  Aj vo vyjadrení prokuratúry sa uvádza, že zmluva bola podpísaná  starostkou   19. 09. 
2019 a aj zverejnená, a preto nie je možné konštatovať porušeniu postupu pri nadobúdaní 
nehnuteľného majetku. Vraj deň 17. 06. 2019, ku ktorému je datovaný podpis predávajúceho 
možno považovať za okamih predloženia návrhu na uzavretie zmluvy, po ktorom nasledovalo 
schvaľovanie prevodu obecným zastupiteľstvom. Toto tvrdenie však nie je pravdivé. Nechcela 
som viacej písať na prokuratúru, pretože to nemá zmysel. Môžete si pozrieť  túto zmluvu, ktorá 
je zverejnená na webovej stránke obce, že je tam dátum 19. 06. 2019 za kupujúceho t. j. obec a 
dátum 17. 06. 2019 za predávajúceho  t. j. ....  Ak chcete tu je tá zmluva stiahnutá z internetu 
(Poznámka: ukazuje predmetnú zmluvu). Nie je tam 19. 09., ale 19. 06. a za pozemkové 
spoločenstvo je 17. 06. áno správne, za pozemkové spoločenstvo  – tu nebol žiadny dátum, to 
bol návrh, ktorý sme prerokovávali 26. 07.  a mesiac pred tým bola uzatvorená kúpna zmluva, 
ale zverejnená 19. 09. – takže tie odpovede vôbec neboli pravdivé. A ešte k tomu - na tejto 
kúpnej zmluve  nemala byť uvedená  ako kupujúci ..., pretože táto od obce nekupovala nič, ale 
kupovala od pozemkového spoločenstva. Aj  za vyhotovenie geometrického plánu zaplatila 
obec  a taktiež aj za návrh na vklad do katastra, pretože  v uznesení obecného zastupiteľstva č. 
204/2019 z 29. 07. 2019 sa uvádza, že náklady spojené s prevodom majetku znáša obec 
Gemerská Poloma. Čiže obec  zaplatila aj za pani ..., ktorá od obce nekupovala nič. Takže sa 
zviezla na tom geometrickom pláne aj v návrhu na vklad, tam nemala, čo hľadať pani ..., pretože 
obec od nej nekupovala nič. Čo sa týka ďalšej časti podnetu  ohľadom  neplnenia si povinnosti 
hlavného kontrolóra chcem uviesť, že  my sme namietali to, že  hlavný kontrolór nepredkladá  
na zasadnutie obecného zastupiteľstva správy o kontrolnej činnosti ako aj to, že  na zasadnutie  
obecného zastupiteľstva dňa 29. 10. 2020 nebola  predložená správa o kontrole plnení uznesení. 
Tu je pozvánka (Poznámka: ukazuje predmetnú pozvánku.) na zasadnutie obecného 
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zastupiteľstva na deň 29. 10. 2020 a program, kde vôbec nie je napísané, že bodom programu 
je aj správa o plnení uznesení. V odpovedi  prokurátorky  vyplýva, že   obec nemá vedomosť o 
tom, že by hlavnému kontrolórovi bola obecným zastupiteľstvom  uložená úloha informovať 
na každom obecnom zastupiteľstve o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí. To 
povedala aj pani ...takže to nebudem opakovať, bolo mu uzneseniami uložená povinnosť. 
A nakoniec by som chcela povedať, že  ani na II. polrok 2020, ani na I. polrok 2021 a ani teraz 
nie je v programe zasadnutia obecného zastupiteľstva predložený návrh plánu  kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra, ktorý musí byť najneskôr 15 dní pred prerokovaním v 
zastupiteľstve zverejnený  spôsobom v obci obvyklým. Teda hlavný kontrolór si aj naďalej 
neplní svoje povinnosti, ktoré mu vyplývajú  zo zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení - § 
18f ods. 1 písm. b/. Ani minulý rok, ani toho roku, ani v jednej pozvánke nie je návrh plánu, 
ktorý vyplýva z tohto zákona, aby ste vedeli páni poslanci, že pán hlavný kontrolór si tak plní 
svoje povinnosti.“  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je v dnešnom prerokovaní. 
Verejnosť, ....– kde? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je vode rôznom. 
Verejnosť, ....– nemá byť v bode rôznom. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tak, ale je. 
Verejnosť, ....– a za rok 2020 a prvý pol rok 2021, kde je? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – správa z kontrolnej činnosti bude dneska schválená 
za rok 2020.  
Verejnosť, ....– plán práce hlavného kontrolóra. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dnes bude schvaľovaný plán práce hlavného 
kontrolóra. 
Verejnosť, ....– ja nevidím na žiadnej pozvánke plán práce hlavného kontrolóra. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale je tu v bode rôznom. 
Verejnosť, ....– tak to netreba napísať do bodu Rôzne, ale to treba napísať ako riadny bod 
programu, pretože ak sa prerokúvajú v bode rôznom predaj, kúpa, alebo kde sa hospodári 
s verejnými financiami, tak to má byť zvlášť každý bod programu, aby občania vedeli a mohli 
sa pýtať.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – kúpa, predaj je zvlášť, ale to bude až 
v nasledujúcom zastupiteľstve, lebo dosť máme prejednať dneska, aj to neviem, či stihneme.  
 
K bodu 5.3/8. bod programu /... 
Verejnosť, ....– porovnávala som rok 2019 a rok 2020. V bilancii aktív a pasív sa preberajú 
aktíva k 31.12. 2019 sa preberajú k 01. 01. 2020.  Nesedia tam sumy, absolútne. Aktíva, suma 
tam 9 mil. 63 eur a potom dlhodobé pohľadávky nula (0) eur. Neviem ako mohli zmiznúť za 
jednu (1) minútu, keď dlhodobé pohľadávky k 31. 12. 2019 boli 3 tis. 830 a zrazu k 01. 01. 
2020 je nula.  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  môžem Vám rovno odpovedať.  
Verejnosť, ....– to by som chcela vysvetliť a takisto aj pasíva sú tam rozdiely. Keď som 
porovnávala rok 2018, tak tam bolo normálne prebraté  aktíva, pasíva  k 31. 12. 2018 a k 01. 
01. 2019 boli tie isté položky a sumy, ale na tento rok záhadne dlhodobé pohľadávky zmizli. 
Ešte 31. 12. 2019 boli a k 01. 01. 2020 už tam nie sú. Tak na toto by chcela vedieť odpoveď.  
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Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  pani ..., my sme to už riešili minulý rok a očividne ste to 
nepochopila a toto je účtovná závierka, konsolidovaná účtovná závierka a uvádzajú sa aktíva 
a pasíva a netto zostatky, čiže o brutto zostatky oslobodené, odpočítané o opravné položky. 
Nerozumiete tomu... 
Verejnosť, ....– povedzte mi, tu máte starý... 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  neporovnávajte takto, musíte si zobrať súvahu a podľa 
súvah, teraz bude posledná účtovná závierka a s tým si to môžete kľudne porovnať.  
Verejnosť, ....– a v roku 2018 to sedelo? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  áno aj v roku 2018 to sedelo. 
Verejnosť, ....– a už v roku 2019 to nesedí, že preberáte to isté na rok 2020? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  ale sedelo to. 
Verejnosť, ....– nuž však, keď sa preberali aktíva, či pasíva na rok 2019, boli tie isté ako boli 
v decembri 2018 na rok 2019 a zrazu už teraz, keď sa preberá  z roku 2019 na rok 2020 už je 
tam iná suma.  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  nemôže tam byť iná suma, na to sú uzávierky. Podľa 
konsolidovanej uzávierky musíte pozerať. 
Verejnosť, ....– pozrite sa na to. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  ja som Vám minulý rok vysvetľoval. 
Verejnosť, ....– k 31. 12. aktíva, máte tu dlhodobé pohľadávky, preberáte ich k 01. 01., 
dlhodobé pohľadávky máte nulu (0). 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  lebo boli spravené opravné položky v celej výške. 
Verejnosť, ....– kedy? Za jeden (1) deň? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – áno. 
Verejnosť, ....– kedy? Za jeden (1) deň? Z 31. na 1.  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce – áno, určite. Ja nerozumiem tomu...., že tu sa vytvárajú 
opravné položky. Vám predtým išlo o to, že dlhodobé pohľadávky ako keby neexistovali. Oni 
existujú, len o tie opravné položky  sú ponížené, to je zásada účtovníctva aj podľa ministerstva 
financií to musíme robiť, sme povinní, aj keď niektoré obce to nerobia, ale my sme povinní. Na 
to máme aj audítorskú správu a skontroloval to audítor. Vždy treba sledovať konsolidované 
účtovné závierky. Viac sa ja k tomu Vám neviem vyjadriť. Keď máte ešte nejakú otázku. 
Verejnosť, ....– rok 2018, tu boli dlhodobé, to sa preberalo to isté, na rok 2019 a už na rok 
2020 sa z roku 2019 neprebralo. Ďakujem pekne. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vyzýva poslancov k slovu, pokiaľ majú ešte 
niečo/vyjadrenie, otázku.  
JUDr. Ing. Vladimára Číková, poslankyňa – sa informuje vo veci riešenia prednesených 
požiadaviek občanov obce. (Poznámka: poslankyňa nevyužila mikrofón, preto nebolo možné 
prednesené riadne zaznamenať.) 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pravdaže, preto som požiadala kópie, že sa mi 
k týmto jednotlivým vieme vyjadriť písomne.  
JUDr. Ing. Vladimára Číková, poslankyňa – a poslanci sa o tom ako dozvedia?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – na budúcom zastupiteľstvo predmetné viem 
predniesť. 
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Verejnosť, ....– pýtala som sa starostky, z akého dôvodu sa náš podnet, ktorý nebol podaný 
na obec, ale na prokuratúru – z akého dôvodu sa prejednáva na obecnom zastupiteľstve, je 
tam upozornenie, ktorý podal prokurátor a nie náš podnet. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – prejednávame aj jedno, aj druhé. 
Verejnosť, ....– na obec sme nepodávali žiadny podnet. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aby ľudia vedeli o týchto veciach. 
Verejnosť, ....– všetky podnety, čo ľudia píšu podnety dávate na zastupiteľstvo? Prečo 
nedávate každý podnet, ktorý občan napíše, prečo ich nepreberáte na obecnom zastupiteľstve? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – môžeme to urobiť. 
JUDr. Ing. Vladimára Číková, poslankyňa – potom už ochrana osobných údajov neplatí voči 
občanovi, keď sa to prejednáva verejne. Tam bolo naozaj upozornenie prokurátora... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale toto musíme prejednať. 
JUDr. Ing. Vladimára Číková, poslankyňa – áno, k procesným chybám, ktoré obec urobila, to 
je v poriadku, lebo dostala upozornenie.   
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aby verejnosť o tom vedela, aké podnety idú.  
Verejnosť, .... – čo ukladá zákon hlavnému kontrolórovi plán práce to nie samostatný bod 
programu, ale podnet, ktorý sme podali na okresnú prokuratúru, to dáte ako samostatný bod 
programu a ktorý sa vás ani netýka.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to je súčasne aj s upozornením. 
Verejnosť, ....– upozornenie prokurátora, nie podnet.  
Verejnosť, ....– toto nie je našim podnetom, pretože naše podnety boli odložené z dôvodu, že 
nepatria do kompetencie prokuratúry, ale hlavnému kontrolórovi – kontrola plnenia 
uznesenia, takže na základe toho, žiadne upozornenie nešlo, ani z toho nemáte žiadny 
problém, problém máme my, že to teraz idete prejednávať - z akého dôvodu sa pýtam. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obce – ak dovolíte zoberiem si slovo a odpoviem Vám 
pani Spišáková. 
Verejnosť, ....– tam je podpísaná pani starostka. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je tu riadne prihlásený. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obce – prihlásil som sa práve do tohto bodu a odpoviem 
Vám veľmi jednoducho otázkou. Prečo... Okresná prokuratúra váš podnet rozdelila na šesť (6) 
bodov a jeden (1) z tých šiestich (6) bolo fungovanie vzťahu starostu, obecného zastupiteľstva, 
hlavného kontrolóra. Vzhľadom na to, že ste namietali na činnosť hlavného kontrolóra, tak 
práve na bod č. šesť (6), ktorý sa týka uznesenia obecného zastupiteľstva a ich plneniu 
prokurátorka píše, odpoveď týkajúcu sa, že ide o výsostne kompetenciu samosprávy vo vzťahu 
k jednotlivým orgánom – hlavný kontrolór, obecné zastupiteľstvo a nie k tým ostatným prvým 
(1.) piatim (5) bodom týkajúcich sa majetkových prevodov, kde okresná prokuratúra kompletne 
prešetrila celú písomnú dokumentáciu vrátane zápisníc obecného zastupiteľstva – teda to, čo 
tvrdíte vôbec nie je pravda, to je výsostná kompetencia - sa týka len bodu šesť (6), a to je 
splnenia uznesení obecného zastupiteľstva. Prečítajte si list ešte raz. 
Verejnosť, ....– ja som si ho dobre prečítala. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obce – tak si ho prečítajte ešte raz. 
Verejnosť, ....– neviem prečo sa k tomu vyjadruje Vy pán Michalka? Pani starostka sa má 
k tomu vyjadriť. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obce – sa pýta o čo tu teraz ide? 
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Verejnosť, ....– o vyjadrenie pani starostky.  
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obce – dostali ste ho. 
Verejnosť, ....– nie, nedostali.  
JUDr. Ing. Vladimára Číková, poslankyňa – na základe akej kompetencie, ste Vy oboznámený 
s takými internými dokumentmi, ktoré individuálne podali dotyčné osoby, ktoré tu predniesli 
a obsahovo už poznáte správnosť prokuratúry, ktorá bola zaslaná ako dôvodová správa 
k materiálom poslancov. Pýtam z akého titulu disponujete týmito informáciami. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obce – z titulu mojej náplne práce. 
JUDr. Ing. Vladimára Číková, poslankyňa – ako vodič? 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obce – moja náplň práce má asi dve strany, ale keď ma 
vidíte len ako vodiča, tak s tým nemám problém, neuráža ma to, môžete ma kľudne volať aj 
vodič, ja sa za to neurazím. Druhá vec je, že pokiaľ mám akúkoľvek informáciu, s ktorou sa 
dokáže objasniť, alebo dokáže dopomôcť k lepšiemu rozhodnutiu obecného zastupiteľstva, 
starostu, alebo kohokoľvek, tak ju bez problémov ponúknem a je na rozhodnutí kompetenčného 
orgánu obce, či ju príjme, alebo ju vyhodnotí, alebo ju nevyhodnotí, alebo ju zamietne. Rovnako 
si myslím, a to je môj názor, pôsobil som tu ako starosta, že už vôbec nie občan a určite obecné 
zastupiteľstvo môže kedykoľvek a  má právomoc a môže zmeniť program rokovania obecného 
zastupiteľstva, prípadne ho nejakým spôsobom upraviť, pridať, zmenšiť, atď. Nerozumiem 
prečo to tu riešite – jedným návrhom jedného poslanca – chcem to mať tam osobitne a dáte si 
to tam, alebo si to odložíte na ďalšie rokovanie. Ja nerozumiem, prečo sa tu naháňate a hádate 
– je to úplne banálna záležitosť jedného návrhu, jedného z poslancov, poraďte mu to, aj keď  je 
tu nový a vy sa tu budete hádať, nerozumiem, to je celé, ďakujem.  
 
Verejnosť, ....–  
5.6.1 – Protipovodňové opatrenia obce 
Už tretíkrát sa pýtam pani starostka, či obec vôbec prijíma nejaké protipovodňové opatrenia. 
Zase budeme čakať keď príde z neba nám niečo a budeme sa vyhovárať na nejaké nebeské sily.  
 
5.6.2 – Nefunkčné radary na ceste I. triedy – križovatka Námestie SNP, Kasíno.  
Čerpú sa peniaze z fondov, európskych fondov a kde akých fondov – kto sleduje využívanie 
týchto fondov a dodržiavanie zmlúv. Konkrétne – koľko stáli tie radary, alebo merače rýchlostí 
na ceste I. triedy – križovatka Námestie SNP, Kasíno. Koľko sa investovalo peňazí do toho 
a neslúžia svojmu účelu. Vládou je avízované, že sa budú kontrolovať projekty 
protipovodňových opatrení. Už som upozorňoval, ukazoval som zmluvu, ktorá ešte platí pre 
obec, keď prídu na kontrolu – kto bude platiť pokutu, kto bude vracať tie peniaze? Vieš v akom 
stave sú tie protipovodňové zariadenia? Obec sa zaviazala na 20 roky, že bude ich udržiavať – 
v akom sú stave? Kto to má kontrolovať? Či berieme peniaze a nech sa robí, čo sa robí?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – protipovodňové opatrenia od tej udalosti v roku 
2019 v auguste sme postupne opravovali, čistili, rekonštruovali – zaradom, jarky rigoly, väčšie, 
menšie priepusty čistili v rámci celej obce a robíme to dodnes, aj svojpomocne, aj betónové 
skruže a kocky, ktoré si vyrábame nám nestačia. V sobotu, čo sa stalo v obci bolo síce 
v menšom, ale tiež nám ukázalo niektoré ešte slabé stránky, kde sme videli aj tuto pri cintoríne 
ten priepust. Ten jarok za Vašou záhradou riešili sme spolu, aj so Slovenským 
hydromeliorizačným ústavom. Videli ste sám, že snaha je, ale v rámci toho konania, ani 
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zväčšovať, ani nejakým spôsobom zasahovať do toho nevieme vzhľadom na to, že tam je veľa 
vlastníkov jednotlivých častí pôdy. Čo sa týka toho protipovodňového, je myslené okolo obce 
– k tomu sa neviem vyjadriť, musím pohľadať, naštudovať, nájsť, že akým spôsobom sme 
zaviazaní – keď prídu na kontrolu, že tie drevá sú funkčné/nefunkčné – neviem povedať, že či 
sme zabránili viac-menej tej katastrofe, čo sa tu blížila z tej strany neviem Vám to tak povedať.   
Verejnosť, ....– obec sa zaviazala, že po dobu 20 rokov to bude udržiavať – poďte sa pozrieť 
v ako stave... jednanie vyššie uvedené – ide o peniaze, treba si naštudovať zákon, ide o to, že aj 
prenajímateľ – družstvo by malo čistiť jarok. Nejaká duša tam strihala nejaké kríky, ja nebudem 
tam do noci s hrabličkami stáť a strážiť - aj, kríky...to nie je riešenie. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – voda brala všetko, čo jej prišlo do cesty nielen 
kríky, korene, ale všetko. 
Verejnosť, ....– treba hľadať také riešenie, že keď príde tá prívalová vlna nepustiť ju do obci, 
ale nasmerovať mimo obci. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – môžeme to urobiť týmto spôsobom, že prejdeme 
si jednotlivé drevené zábrany a v prípade potreby to opravíme a ja si nájdem pôvodnú zmluvu, 
aj pôvodné materiály k tomu. 
Verejnosť, ....– majetkovo-právne ten jarok nie je vysporiadaný. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ja myslím tie zábrany drevené, čo sú v lese. Čo sa 
týka týchto radarov, tiež vec preverím a dám Vám vedieť, že aké fondy, prípadne ako to bolo 
zakúpené – aj tak si myslím, že majú svoje opodstatnenie, že sú osadené v našej obci, aj keď 
nezodpovedným vodičom to asi nič nepovie, ale pozriem sa na to a písomne Vám odpoviem.  
Verejnosť, ....– trochu väčšiu ochotu pri týchto riešeniach je potreba, lebo aj pri riešení, keď 
bol p. Dovala poslanec a hovoril, že to skúšali pretláčať pri Kasíne so striekačkou. Ja som 
rozmýšľal, svojou iniciatívou som pekne vyčistil - môžete sa prísť pozrieť, rúra je čistá a nie 
skúšali sme a nedá sa, len ochotu treba.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  čo sa týka tých protipovodňových opatrení, aj 
v rámci celej obce, teraz sme svedkami toho, že počasie si robí to, čo chce a sme vystavovaní 
takým prívalom vody. V sobotu každý dvor prakticky, resp. rodinný dom, alebo záhrady boli 
zaplavené znovu – tak každý na svojom dvore si vie zabezpečiť nejaké opatrenia, my v dedine 
len pokračovať budeme. Buď budovať nové väčšie, alebo opravovať tie, ktoré už sú – rigoly, 
jarky.   
Verejnosť, ....– kontaktoval som sa s p. ..., ktorý to má na starosti, on mi hovoril, že  pokiaľ ho 
požiada obec, on je ochotný hocikedy prísť sa pozrie aké máme problémy a navrhnúť aj 
riešenie. Prečo obec nerobí aj takéto projekty na protipovodňové opatrenia? Obec sa prihlásila? 
Neprihlásila sa? Stále sa len vyhovárať, že príde pohroma. Kanalizácia tak isto – pýtajte sa  ..., 
ako krásne všetky splašky mu idú do budovy – to je paráda.  
Bolo by treba prekontrolovať poklopy, niekde nie sú vôbec, niekde sú prasknuté. Poklop pod 
kostolom (poslal som fotku), voda ide dnu do kanalizácie. 
Ivan Sústrik, poslanec - vyjadril by som sa k protipovodňovým opatreniam. V r. 2010 – 2014, 
neviem presne, v ktorom roku mal p. ..., bývalý starosta výborný nápad tzv. suchý polder nad 
kúpaliskom. Neviem, či to bolo uznesením, alebo len návrh a tam sa zachytila všetka veľká 
voda, čo ide smerom spod Súlovej, nebol tam ani rozpočet, len ďalej sa v tom nepokračovalo, 
keď bol p. ... neviem, či sa na to zabudlo, proste sa to neriešilo – to by bola jedna (1) z možností  
a nebolo by to nijako extrémne drahé, lebo je tam dostatok zeminy (na konci obce, za obcou), 
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ktorá by sa dala použiť na ten val, násyp. Ďalej v záverečnej správe som tam videl 
protipovodňové opatrenia, požiar a Covid nejakú sumu a neviem koľko bolo použité na 
protipovodňové opatrenia z tej sumy cca 19 tis 700 – čo sa urobilo a koľko. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tá suma, to bola refundácia vynaložených nákladov 
po búrke.  
Ivan Sústrik, poslanec – je tam spolu, Covid, požiar, protipovodňové opatrenia – neviem napr. 
koľko bolo na protipovodňové opatrenia, z tejto sumy.   
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  tam bola refundácia, my sme použili - vyše 45 tis. sme 
žiadali, to bolo rok ešte pred tým a minulý rok nám len 13 tis... neviem presnú sumu, musel by 
som Vám pozrieť.  
Ivan Sústrik, poslanec – chcel som len vedieť koľko bolo na tie protipovodňové.  
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  to bola len refundácia toho, čo sme pred tým vynaložili na 
opravy... 
Ivan Sústrik, poslanec – ale Covid nebol v 2019. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  nie, to je len refundácia, to vtedy prišli, minulý rok prišli 
peniaze za predchádzajúci rok, to nám dlžila vláda, lebo to od úradu vlády... 
Ivan Sústrik, poslanec – koľko? 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  13 tis. eur. 
Ivan Sústrik, poslanec – tam je 19 760 eur. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  ostatné nám dali toho roku, na tieto opatrenia. 
Ivan Sústrik, poslanec – tak to nemôže byť v záverečnej správe za rok 2020. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  v r. 2020 prišli tieto peniaze.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – už Covid bol aj vtedy. 
Ivan Sústrik, poslanec – neviem prečo sú tri (3) veci v jednom (1). Požiar u .... koľko obec stál? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – uznesením obecné zastupiteľstvo schválilo 5 tis. 
a z tohto sa postupne – oni splácajú, aj sa kompenzovala časť. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce -  refundovali nám 3 tis 800 aj niečo eur - presnú sumu, by 
som Vám musel pozrieť.  
Ivan Sústrik, poslanec – k tým radarom – to bolo priamo kúpené, v r. 2013/2014, nešlo cez 
žiadne fondy. 
Ing. Miroslav Michalka, zamestnanec obce – projekt je ešte od starostu .... a realizácia sa 
uskutočnila v r. 2015. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – myslím si, že majú opodstatnenie. 
Ivan Sústrik, poslanec – nehovorím, že nemajú opodstatnenie. Keď voda zoberie nejaké domy 
(od ihriska až dole) koľko to bude obec stáť, nehovoriac o ohrození človeka?  Je to jednoduché 
riešenie a zbytočne sa budú čistiť popod cestu rúry – pokiaľ sa nezachytí voda už hore, nik 
nevie, čo bude s tým. V sobotu mi volala p. ..., že sa  bojí, že ju zoberie voda. Od družstva 
všetko išlo až do potoka predo mňa.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v sobotu družstevníkom nasiate osivo s oráčinou 
vzala voda a celou Družstevnou išlo, zastavilo sa vo dvore p..., pretože tam jeden (1) koreň, 
ktorý bol voľne položený, voda ho zobrala a upchala im priepust pod vchodom do dvora. Jarok 
je pekne veľký, vyčistený, urobený – kocky supercela zobrala pred rokom a pol, ale tým, že sa 
im tam upchal priepust, tak sa im nános poľnohospodárskej pôdy cca do pol dvora vlial, 
pokračoval jarkom, aj cestou Družstevnou, až na hlavnú cestu, tam ... išiel lopatou čistil ornicu 



19 
 

z hlavnej cesty a p. ... povedala, že jej stojí voda dole, ako je Pastíreň. Samozrejme voda stála 
všade, aj na Madáčovej, aj ako je jarček od 9. mája poza záhrady, po kolená bola voda 
v záhradách – si myslím, že tieto veci ťažko ovplyvníme. Každý si zachraňoval svoju záhradu, 
svoj dom. Myslím, že aj ... mala zaliaty celý obchod. 
Ivan Sústrik, poslanec – oporný múr na Madáčovej zle stojí. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – celý oporný múr určite budeme musieť opraviť. 
Bola som vtedy, hneď po tej spúšti na Dobšinskej, celé to hore som prešla od ... – tam ten jarček, 
hoc by bol taký veľký ako je Súlovský potok, by asi nestačil. Na to sa pozrieme, prípadne tieto 
veci môžeme zase obnoviť. Suchý polder, pozrieme sa ako by to vyšlo a zistíme, kde sa v akých 
sumách budeme pohybovať, či sa môžeme do nejakej výzvy zapojiť, keby nejaká išla – je to 
aktuálne.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – je tu možnosť spojiť sa s pozemkovým spoločenstvom, 
záchytné body v lese budujú.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – určite hej. 
Ivan Sústrik, poslanec – v lese majú väčšinou tam, kde voda netečie – málo kde je.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to bolo robené predpokladám na základe nejakého 
projektu, kde boli presne vyčlenené miesta, kde tie zábrany sú a sú do dnešného dňa, len v akom 
stave po tých cca 12 rokoch. 
Stanislav Kučerák, poslanec - chcel by som sa spýtať na Dovčíkovú ulicu, keď bola v sobotu 
tá búrka, tak všetko mi šlo do dvora na čisto 406. Tam by trebalo dačo robiť, zarážku by tam 
trebalo dať a ešte by som sa chcel  od Teba ako spýtať, mám takéto hlášky, že Ty vraj nie si tu 
ako starostka, že Ty si len na papieri, ale bez urážky prosím Ťa, tu chodia Rómovia a Ty ich 
tam posielaš k nemu, ku tomu odsúdenému človeku, že choďte tam ku nemu ku ...., že ja nie 
som nič, že on to všetko vybavuje, to by som chcel opýtať sa ešte.          
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to kto povedal? 
Stanislav Kučerák, poslanec - tak Ti poviem, že rozprávajú Rómovia, že Ty ich tam posielaš.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – koho som tam poslala? Ani jedného.  
Stanislav Kučerák, poslanec - ja Ti len to poviem, čo on mi príde povedať a mňa to mrzí, že 
Ty ako starostka neprijmeš tých Rómov, ale že, už sa to opakuje. Ďakujem.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – začnem od konca. Ani jedného (1) Róma som 
neposlala za p. ...., ani jedného (1), môžeš jedného (1) menovať, môžeš si to s ním 
vykonzultovať. Všetci, čo prídu a chcú, ja ich kľudne vypočujem, pomôžem – ani jedného (1) 
som neposlala za ním. Povedz jedno (1) meno, kľudne mu môžeme hneď zavolať, nemám s tým 
problém. A tie druhé (2.) veci – Dovčíková 406, že ide voda do dvora – aj Lipová 524 ide voda 
do dvora, pretože tie dvory, keď  sú na konci tej ulice a nie sú niečím chránené, tak jasné, že tá 
voda vôjde. Tak moja mama, čo urobila? Urobila si tam nános, sama a už jej voda nešla až do 
chodby, pretože tú vodu mala až vo chodbe a z celej Lipovej ulici tam išla voda, je tam jarček 
veľký.  Takže kto má zdravé ruky a rozum tak  si pomôže a nečaká od obce, že bude 
zachraňovať všetko zaradom. To len taká rada.  
Ivan Sústrik, poslanec –  Dovčíková 460, kto tam býva? 
Stanislav Kučerák, poslanec - .... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  tak to je len návod – moja mama si to tam 
pozhrabovala - jarček, čo vyčistili si ten piesok nahrabala, môžeš pozrieť – Lipová 524 a vodu 
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mala až vo chodbe, dodnes ešte suší, pretože ten drevený vchod má celý mokrý. Dá sa všetko, 
len treba chcieť a nie hneď si ísť ku starostke pýtať pomoc. 
Stanislav Kučerák, poslanec - platí dane. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  každý platí dane. 
Stanislav Kučerák, poslanec - platí dane, tak sa snaž. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  každý sa musí snažiť tiež. Samozrejme jarky, 
stále sa bude pokračovať v ich čistení, opravách.  Toho človeka, meno kľudne povedz, aj teraz 
mu môžeme zavolať, nemám problém – koho som ja poslala za ním?  
Stanislav Kučerák, poslanec - tak Ty vieš koho si poslala. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  vôbec neviem, ani jedného.  
Stanislav Kučerák, poslanec - idú takéto hlášky... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  vieš koľko hlášok ide po Polome a nie sú 
pravdivé? By si sa čudoval. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – druhýkrát povedz: ten a ten, vtedy a vtedy. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  treba konkretizovať. 
Stanislav Kučerák, poslanec - včera mi prišli jasne povedať. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – dobre, však povedz. 
Ivan Sústrik, poslanec –  možno dotyčný nechce byť menovaný. Možno sa bojí nejakých 
sankcií. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  nikomu som nepovedala.  
Ivan Sústrik, poslanec –  ber to tak, že povedal jemu, aby to riešil, ale nechce, aby zverejnil 
jeho meno.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  ani jedného (1) som neposlala za ....  
Ivan Sústrik, poslanec –  keď môžem, vieš, že som Ti neraz volal, že mi volali za drevo, že 
dovez mi a z desiatich (10) asi deviati (9) mi povedali, že ... mi dal súhlas a ja som sa spýtal: 
Starostka vie o tom?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  ale keď neprišli za mnou? 
Ivan Sústrik, poslanec –  vieš, že ja som potom volal radšej Tebe, či môžem, alebo nemôžem 
– ja neviem, možnože tam nebola, možno že ... prišiel pod ruku – neviem.   
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  nie som stále na úrade, to je druhá vec, ale ani 
jedného (1) som neposlala za ním.  
Ivan Sústrik, poslanec –  mne keď volali, potom volám Tebe, či to môžem zrobiť, alebo nie. 
Stalo sa mi, že som sa pýtal, či starostka vie o tom, povedali, že ....vie o tom. Ale ja musím ozaj 
vedieť, či Ti môžem doviesť. Takže mohlo sa stať aj toto. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  jasné, ale neposielam ani jedného (1), vybavím 
všetkých. 
Ivan Sústrik, poslanec –  Stano musí povedať. 
 
5.6.3 – Rómske deti pred obchodom na Námestí SNP žiadajú vodičov, aby im dali financie – 
ohrozujú svoju bezpečnosť 
Verejnosť, ....– chcel by som upozorniť na jednu špecialitu, ktorá sa tu začala – jedno (1) 
dievča, Rómske deti - to pravdepodobne od ..., jedno malé dievčatko cca 5 rokov, jeden chlapec, 
pozor na to, aby to nebol veľký „prúser“. Chodia žobrať ak vidia, že je cudzie auto, už aj sú 
tam, nalepia sa, minule som videl – teraz sú tie vysoké autá SUV-ečka, ona sa prosila vodičovi, 
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aby korunky dal a chlapec maličký za autom len-len, že ho nezvalcoval. Už dlhšiu dobu to 
sledujem, minimálne dva (2) mesiace. Dennodenne, už od rána prídu – treba zobrať na 
zodpovednosť rodičov, aby k niečomu nedošlo. Tu je aj ..., môže povedať, ona ich metlou 
obháňala.   
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  deti od ... viem, ..., ..., .... 
Verejnosť – aj do dvora vojdú.  
Verejnosť, ....– chodia sa k nám na terasu vykakať, povedala som, že budem na sociálku volať. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  na sociálny úrad išiel podnet ohľadom podobných 
vecí, takže je už len na nich ako to došetria, aj keď viem, že ... 
Verejnosť, ....– aj okolo Kasína hádžu kamene.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  tieto deti sa doma nudia, do školy poriadne 
nechodia – vec riešime, aj s kuratelou. Upozornila som ich už minule, volala som aj ich 
rodičom. Tiež na bicykloch chodia po hlavnej ceste v protismere hore, dole. Poprosím tých, 
ktorí mali písomné požiadavky, aby ich odovzdali zapisovateľke a k tým jednotlivým veciam 
budeme mať písomne stanovisko, čo nebolo odpovedané ústne.  
 
 
K bodu 6. Správa o činností komisií pri obecnom zastupiteľstve 
P o z n á m k a: poslanci sú upovedomení na nutnosť predkladať a zasielať všetky podklady 
zo zasadnutí komisií, po ich spracovaní všetkým poslancom, starostke obce, zapisovateľke.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce vyzýva predsedov jednotlivých komisií, aby podali 
správu o činnosti za jednotlivé komisie.  
- komisia finančná/PhDr. Ivana Antalová - zasadala v decembri a včera – zasadala dvakrát 
(2),  
- komisia sociálna, bytová/Stanislav Kučerák -  nezasadala. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – akože nie, mali ste zasadnutie. 
Stanislav Kučerák, poslanec - raz,  
- komisia stavebná a životného prostredia/JUDr. Vladimír Očkaik - zasadala,  zišli sme sa 
v knižnici všetci, výsledky písomne sme doručili. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aj ďalšie podnety došli. 
JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec - komisia bude zasadať, čakalo sa na p. E. Olexovú, 
- komisia kultúry, vzdelávania a športu/ Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – zasadala 
– predsedníčkou je Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – včera sa jej narodila dcéra a keďže sa 
nám opatrenia v rámci Covid automatu aj celkove pandémie uvoľnili, tak navrhli ako komisia 
zorganizovanie akcie v kosení a poprosila, by som p. poslankyňu Šmelkovú – Kurz kosenia 
ručnou kosou.  
Materiál k bodu rokovania: tlačivo na interpeláciu, Ľubica Šmelková zo dňa: 04. 06. 2021; 
návrh plagátu; sprievodný list poslancom k téme: Kurz kosenia ručnou kosou. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – Vážení kolegovia, keď sme sa na tom prvom zasadnutí stretli 
a preberali sme problémy, ktoré sú v obci ohľadom kosenia, tak som prišla na myšlienku, či 
vôbec generácia dnešných mladých vie vôbec kosiť ručnou kosou, lebo elektrické kosačky je 
pekná vec, ale nie všade sa s nimi dá dostať. Poznám osobne aj z akcií pána, ktorý organizuje 
celoslovenské preteky v ručnom kosení, tak ma napadlo, či by nebol ochotný prísť k nám a ak 
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by bol záujem občanov, že by vysvetlil princíp kosenia a ukázal, ako s tým náradím narábať. 
Poposielala som vám na maily so všetkým - reakcie sa nedostavili, tak neviem, či vôbec 
schvaľujete takúto iniciatívu, alebo čo si o tom myslíte. Predbežne som sa s tým pánom 
dohodla, že teraz v sobotu 12., by prichádzal takýto typ akcie do úvahy – poprosila by som vaše 
vyjadrenie, keďže mailom sa mi nevrátilo nič. Tým, že je to nezvyčajný typ akcie v týchto 
končinách, tak som organizačné zabezpečenie navrhnúť len tak minimalisticky a neviem koľkí 
budú ochotní spolupracovať alebo sa aspoň prísť pozrieť. Posielala som aj nejaký návrh, ako 
by som si ja predstavovala plagát, samozrejme, že všetky iniciatívy z vašej strany budú vítané, 
pozmeňujúce návrhy, čo sa aj programu týka, by som uvítala.           
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – predpokladám , že teraz táto komisia bude pár dní 
bez predsedníčky, ale keďže tento termín je síce šibeničný, ale nie nesplniteľný, pretože hneď 
po pracovnom stretnutí obec i po dohode sme vyčlenili priestor za futbalovým ihriskom, kde 
by táto súťaž/kurz mohla  prebiehať. Pripravíme plochu, občerstvenie, opekanie slaninky – 
mohlo by to byť reálne, pokiaľ budú poslanci súhlasiť môžeme to zverejniť  a zrealizovať– 
takáto prvá (1.) akcia v rámci uvoľnenia. 
Ivan Sústrik, poslanec – ja som Ti poslal a písal, že podľa mňa je to dobrá akcia, ale na akciu 
Dni Polomy, ale ja si myslím- to je môj názor, že dnes mladí nebudú kosiť – to je jedna (1) vec. 
Druhá (2.) vec je problém dneska zohnať kosu, kosisko, neviem kto poklepe ešte kosu – to 
málokto už vie z nás. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – to sú isté veci, ktoré im vie ukázať, pokiaľ nevie doniesť aj 
náradie sa poskytne. 
Ivan Sústrik, poslanec – ja si myslím, že výkon s krovinorezom a kosou sa nedá porovnať, čo 
sa týka plochy a tu treba kosiť plochy. To je dobrá vec, čo sa týka zasúťažiť si, pospomínať – 
podľa mňa to nevyrieši situáciu, čo sa týka kosenia v obci.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – to nevyrieši.  
Ivan Sústrik, poslanec – s krovinorezom podstatne rýchlejšie pokosíš, tam nejde o krásu, ale 
ide o plochu, čo pokosíš, keď bude akcia – môže byť.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ja si myslím, že to nebol zlý nápad. Tam išlo o to, 
že ukázať, to je jasné, že s krovinorezom ... môžeme tam zobrať aj krovinorezy, že sa bude 
súčasne aj aj ukazovať, aby si to vyskúšali – to nie je zlý nápad. 
Ivan Sústrik, poslanec – s krovinorezom si myslím, že 90 percent ľudí kosí doma, aj keď ako 
obec by mala mať aspoň jedného (1) človeka vyškoleného na krovinorez, kvôli bezpečnosti, ale 
keď chcú, ja to beriem, ja sa nezúčastním. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ide o to, či pustíme túto akciu, alebo nie – či tam 
budeme my dve (2) s Ľubkou. 
Ivan Sústrik, poslanec – kto príde, dostane občerstvenie? 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – je to nastavené tak, že kto príde s kosou dostane občerstvenie. 
Ivan Sústrik, poslanec – niekto príde?  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – neviem posúdiť, moji chlapci vedia kosiť. To je skôr tradičné 
remeslo ľudové, ktoré je treba zachovať v tom ponímaní, ako som hovorila. 
Ivan Sústrik, poslanec – to je v poriadku, sme sa bavili o kosení v obci. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – vtedy ma to napadlo. 
Ivan Sústrik, poslanec – starostka mala požiadavku nech si ľudia sami kosia a toto nevyrieši 
situáciu. 
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Ľubica Šmelková, poslankyňa – nie to nevyrieši situáciu. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nevyrieši, len ukázať, že sa dá i tak, i tak a v rámci 
Dní Polomy  - tie sa teraz točia medzi partnerskými obcami. Minulý rok boli zrušené v českej 
obci Pustá Polom, takže najbližšie sa všetci stretneme v Čechách. My sme mali pred dvomi 
(2)/tromi (3) rokmi dozadu/točí sa to Poloma, Polomka, Pustá Polom a naša obec – každé štyri 
(4) roky. 
Ivan Sústrik, poslanec – v r. 2022 by malo byť u nás (bolo v r. 2014, 2018).  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vzhľadom nato, že bolo zrušené (2x po sebe) a sú 
na rade z Čiech, takže sa to ináč točí. Vec nevyriešime, chcela som vysvetliť systém – je to 
narušené Covidom. 
Ivan Sústrik, poslanec – pamätám si, že posledný volebný rok bolo v Polome (Gemerskej). 
Roky by sa mali zachovať, tak to bolo predtým, roky.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tým, že bolo zrušené v Čechách, si kladú za 
povinnosť to zrealizovať. 
Ivan Sústrik, poslanec – neviem, či to tak ... dohodol, ale tak to bolo vždy, podľa volebných 
rokoch.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dosť na tom, že Čechy boli teraz zrušené a uvidíme 
budúci rok, či príde tretia (3.) vlna, alebo nie a akým spôsobom sa to usporiada. Vrátime sa ku 
kurzu kosenia. Obec - sme na to pripravení. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – stihnúť sa to dá. 
Ivan Sústrik, poslanec – nevidím v tom riešenie situácie kosení v obci, nech povedia aj ostatní. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – to nemá riešiť situáciu v kosení v obci, to bol nápad 
v súvislosti s tým. 
Ivan Sústrik, poslanec – pokiaľ niekto chce, nech ukážu starší občania, ako sa kosí. 
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, poslankyňa – ja mám tiež podobný názor, s tým úmyslom že 
keď ľudia chcú nech sa naučia, ale nerieši to kosenie verejných priestorov. Ako súťaž v rámci 
nejakého podujatia, áno.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – p. poslankyňa posielala v predmetnom veci hneď 
po pracovnom stretnutí, ktoré sme mali, aby ste sa vyjadrili. Pán poslanec Očkaik povedzte, či 
ideme do toho, alebo nie. Pán poslanec Kučerák? 
Stanislav Kučerák, poslanec - ja neviem kosiť. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – p. ... už musel byť zajednaný, lebo my sme 
nevedeli, že aký termín a tento mal voľný. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – to je najmenší problém a organizačne potrebujeme vytlačiť 
niekoľko plagátov, ich rozmiestniť, oboznámiť občanov, že sa také niečo organizuje. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – uvidíme aký bude záujem (5., 20. – stále sa akcia 
urobí). 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – to je taký typ akcie, ktorý tu nie je vyskúšaný. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je to niečo nové a ide skôr o tradíciu, možnosť si 
to vyskúšať. Nie je to súťaž, je to kurz kosenia ručnou kosou. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – pre tých, ktorí to nevedia a chcú vedieť.  
 
Návrhy poslancov: 
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-  o predmetnom (realizovať kurz kosenia ručnou kosou na 12. 06. 2021 v obci) dať 
hlasovať/JUDr. Vladimír Očkaik, poslanec  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať 
Kto je za organizovanie kurzu kosenia ručnou kosou na 12. 06. 2021?  
 
Hlasovanie:  za:     3 poslanci 
PhDr. Ivana Antalová, Ľubica Šmelková, JUDr. Vladimír Očkaik    
   proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  3 poslanci  
JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák, Ivan Sústrik,  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  3 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Ján Sáreník. 
Starostka  obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – čo sa týka komisie vzdelávania, kultúry a športu 
Janka mi tu nechala – blížiacu sa akciu Košariská. Koncom mesiaca, 32. ročník, 26. 06. 2021. 
Začala na tom pracovať, nestihla však zvolať komisiu, ale táto akcia je už tradičná a si myslím, 
že keď opatrenia dovolia mohla by nová komisia, s novými poslancami túto akciu 
zorganizovať. Určite sa vám ozve predsedníčka tejto komisie, ešte je cca 2-3 týždne. 
Orientačne: termín je 26. 06. 2021, odchod účastníkov o ôsmej (8) h. ráno spred OcÚ, poplatok 
1,00 EUR, ďalšie finančné krytie: guláš 2,00 EUR?, čapované pivo, kofola, tombola  0,50 EUR. 
Guláš a ceny do súťaže zabezpečí OcÚ, tombolové ceny zabezpečia členovia komisie 
s poslancami. Ostatné organizačné zabezpečenie sa dohodne ten týždeň, pomáhajú nám s autom 
Pozemkové spoločenstvo, obecný traktor – túto informáciu vám dávam na vedomie, že 
Košariská sú vo fáze prípravy, plagát a zverejnenie dotiahneme s Jankou, keď príde. Máte 
k tejto akcii niečo? 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 6. Správa o činností komisií 
pri obecnom zastupiteľstve. 
 

U z n e s e n i e  č. 477/2021 
 

z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 08. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 6. Správa o činností komisií pri obecnom zastupiteľstve 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  

 
b e r i e   na   v e d o m i e 
 
informáciu predsedov stálych komisií obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome 
o  pracovných zasadnutiach komisií. 
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Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,    

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  3 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Ján Sáreník. 
Starostka  obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
P o z n á m k a: - komisia žiadostí a sťažností/Juraj Dovala -  bez vyjadrenia. 
 
Návrh starostky obce 
- navrhujem prerušiť rokovanie obecného zastupiteľstva s tým, že budeme pokračovať podľa 
dohody, a to zo zdravotných dôvodov/Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať o prerušení rokovania 21. riadneho 
zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská Poloma, dňa 08. 06. 
2021. 

 
U z n e s e n i e  č. 478/2021 

 
z 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 08. 06. 2021  
___________________________________________________________________________ 
 
Prerušenie rokovania 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome, obce Gemerská Poloma, zo dňa 08. 06. 2021  
 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
v súlade s článkom 17. ods. 10 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome  
 
p r e r u š u j e 
 
a) rokovanie 21. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 08. 06. 2021 z dôvodu požiadavky starostky obce, ako predsedajúcej 
rokovania Mgr. Lillian Bronďošovej, 
 
b) rokovanie bude pokračovať dňa: 29. 06. 2021 so začiatkom o 16,00 hodine v sále kultúrneho 
domu obecného úradu (Námestie SNP, 211, 049 22 Gemerská Poloma). 
 
Hlasovanie:  za:     6 poslancov 
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PhDr. Ivana Antalová, JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák,  
JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, Ľubica Šmelková,    

proti:     0 poslancov 
   zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:  3 poslanci  

Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Ján Sáreník. 
Starostka  obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce   - ďakuje všetkým za účasť na dnešnom riadnom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva a ukončuje zasadnutie o 16,59 hodine (dňa: 08. 06. 2021). 
 
Zapísala: Dana Červenáková 
 

 
 
 
 
 

Mgr. Lillian B r o n ď o š o v á, 
starostka obce 

O v e r o v a t e l i a: 
 
Stanislav K u č e r á k : 
 
 
 
Ivan S ú s t r i k  :  


